
Verslag Algemene Afdelingsvergadering D66 Rotterdam 

19 april 2022 

Locatie: Maaspodium 

 

De Voorzitter opent om 20:10 de vergadering 

 

Formele zaken 

 

● Afmeldingen 

Agnes Maassen 

 

● Vaststellen agenda 

Er was een presentatie van de Vertrouwenscommissie gepland, maar deze kan helaas niet 

doorgaan, omdat de betrokken commissieleden op het laatste moment toch niet bij de AAV 

konden zijn. Dit is jammer gezien de recente ontwikkelingen binnen de partij en media rond 

ongewenst gedrag bij D66. Een lid vraagt of het mogelijk is om wel stil te staan bij deze 

ontwikkelingen tijdens de AAV. De Voorzitter geeft aan dat er bij dit punt wordt stilgestaan. 

 

● Vaststellen verslag 25 januari 2022 

Er stond (slechts) één spelfout in. Het verslag wordt door de vergadering vastgesteld. 

 

● Mededelingen en ingekomen stukken 

- ‘In gesprek met’ vindt zaterdag 23 april plaats vanaf 11:00 in Tarwewijk 

- Er zijn twee leden van de Vertrouwenscommissie die zich terugtrekken. We zijn dus 

op zoek naar nieuwe leden voor de Vertrouwenscommissie. Een lid merkt op dat in 

soortgelijke commissies bij andere organisaties de commissieleden worden 

aangesteld vanuit andere regio’s, in ons geval bijvoorbeeld uit D66 Groningen. De 

Voorzitter geeft aan dat het wel handig is dat de commissieleden bekend zijn met de 

afdeling en begrijpen hoe deze werkt. Hij benadrukt dat er wel een landelijke 

vertrouwenscommissie is, zodat iemand met een klacht niet alleen afhankelijk is van 

de lokale vertrouwenscommissie. 

 

● Bekrachtiging Besluitvormingscommissie 

Ruud, Jeroen en Annedebora vormen de Besluitvormingscommissie. 

 

● Presentatie AVC 

Jan-Willem presenteert namens de AVC. De voorzitter was er graag bij geweest vanavond, 

maar was helaas verhinderd. We hebben leuke, mooie en nette verkiezingen gehad. Geen 

gedoe, alleen rond techniek en corona natuurlijk. Er waren twee lijsttrekkerskandidaten. De 

opkomst van de lijsttrekkersverkiezing was 25%. Daarnaast hebben we de verkiezingen 

gehad van de leden van de gemeenteraad. De opkomst hiervoor was 20,5%; een net 

resultaat. Jan-Willem bedankt de Secretaris voor zijn inzet en ondersteuning aan de AVC. 

Jan-Willem vraagt of er nog vragen zijn vanuit de zaal.  

 

Een lid geeft de AVC een groot compliment. Hij grapt dat hij het niet eens met de uitslag, 

maar wel met hoe het proces is verlopen. Er is op een plezierige, keurige en meewerkende 

manier geacteerd door de AVC. Jan-Willem geeft aan dat het genoegen wederzijds was, ook 

een compliment aan de kandidaten. 



 

 

● Decharge GR2022: AVC, LAC, Voorzitter VPC en Campagnecoördinator 

De Voorzitter bedankt de AVC voor de enorme inzet op de achtergrond. De Voorzitter 

verleent de AVC decharge. Er is applaus uit de zaal en er zijn bloemen voor de commissie. 

 

De Voorzitter bedankt ook de leden van de LAC. De LAC is ongelooflijk druk bezig geweest 

met het advies aan de leden. Er is applaus uit de zaal en er zijn bloemen voor de 

commissie.  

 

De voorzitter van de LAC geeft aan trots te zijn dat LAC-lid Jovanka op het D66 congres 

mocht vertellen hoe we een zo diverse lijst hebben gekregen. Dit ging helaas niet door 

vanwege corona. Diversiteit was eerder al een belangrijk punt op de AAV en de LAC is erin 

geslaagd om op succesvolle wijze een divers lijstadvies op tafel te leggen. Landelijk zijn we 

opgevallen en tot voorbeeld gesteld. De voorzitter van de LAC roept op om deze 

voorbeeldrol te behouden als Rotterdamse afdeling. 

 

Een lid vraagt aan de voorzitter van de LAC hoezo de lijst zo goed bij Rotterdam past. Zij 

geeft aan dat het mooie was dat de verkiezingsuitslag uiteindelijk meer overeen kwam met 

de advieslijst dan de interne stemming bij D66. 

 

Een lid vindt dat er te weinig jonge mensen op de lijst stonden. De voorzitter van de LAC 

geeft aan dat hierover is gesproken, maar dat er keuzes moesten worden gemaakt. Jong, 

oud, waar kom je vandaan, waar woon je in de stad, wat neem je mee; al deze zaken zijn 

meegewogen. Zij hoopt wel dat jonge mensen betrokken blijven. 

 

Een lid vindt dat de lijst een betere weerspiegeling was van de stad met het oog op de 

verschillende wijken die vertegenwoordigd waren. Hoewel de basis van D66 vooral in Noord 

ligt, was Zuid goed vertegenwoordigd.  

 

Een lid merkt op dat de top 15 voor een groot deel bestaat uit mensen die op verschillende 

wijze al ervaring hadden gedaan bij D66, landelijk en lokaal. Is hier bewust voor gekozen? 

Was een frisse blik wel een criterium? De Voorzitter van de LAC herkent dit beeld niet. Er is 

juist ruim de kans geboden aan zij-instromers.  

 

Een lid vraagt of er een evaluatiecommissie komt. De Voorzitter beaamt dit. De 

Verkiezingsevaluatiecommissie (VEC) gaat aan de slag na de coalitieonderhandelingen. 

 

De voorzitter verleent decharge aan de LAC. Er is applaus uit de zaal en er zijn bloemen 

voor de commissie. 

 

● Bedanken vrijwilligers 

 

De voorzitter geeft aan dat we een fantastische campagne hebben gevoerd. Tim, de 

campagnecoördinator krijgt het woord. Tim toont het begin van de campagne; de begroting 

en de beoogde uitgaven zoals aan het begin gesteld. Alle financiën zijn netjes bijgehouden 

gaande weg de campagne. Tim biedt aan dat er in detail naar de financiën kan worden 

gevraagd via hem, omdat het op het scherm te klein is om te lezen. Het heeft uiteindelijk 



geleid tot 5 zetels. We hadden gehoopt op meer, maar mogen tevreden. We hebben 14 

wijkraadsleden waar we ook trots op mogen zijn.  

 

Tim loopt langs alle verschillende activiteiten en middelen, van de (gerecyclede) borden tot 

de appels. Het meest toffe is toch wel het bord bij Centraal Station, drie dagen lang, 

gefinancierd met crowdfunding. Er is gelegenheid voor vragen uit de zaal.  

 

Een lid grapt of Tim ook voor de provinciale staten de campagne gaat doen. Tim gaat 

uiteraard helpen, maar niet coördineren. 

 

Een lid vraagt wat de speelruimte was voor de specifiek Rotterdamse campagne ten 

opzichte van de landelijke coördinatie, omdat er ook wijkraden waren. Met name qua 

opmaak en tekst is dit relevant. De voorzitter geeft aan dat er ondersteuning is geboden aan 

wijkraadsleden op dit gebied.  

 

Een lid dat is verkozen als wijkraadslid geeft aan niet namens D66 daar te zitten, maar wel 

het gedachtegoed uit te dragen. 

 

Een lid mist in de presentatie de rol van social media in de campagne. Dit was zeker een 

belangrijk punt volgens Tim. 

 

Een lid geeft aan dat alle wijkraadsleden 1000 flyers hebben gekregen. Er was daarnaast 

wisselwerking tussen raadsleden en wijkraadsleden. 

 

De Voorzitter bedankt de campagnecoördinator. De voorzitter heeft op de eerste campagne 

activiteiten, zowel in Charlois als Hillegersberg, scheldpartijen over zich heen gehad, maar in 

IJsselmonde werd er zelfs hulp aangeboden. We hebben ontzettend veel vrijwilligers bij de 

campagne kunnen betrekken. Meer dan ooit. Dit is te danken aan een ontzettend betrokken 

campagneleider. Dit heeft hem veel tijd, zorgen en gezondheid gekost. Hij is hiervoor 

bedankt met een zetel in de raad. De Voorzitter verleent de campagnecoördinator decharge. 

Er is applaus uit de zaal en er zijn bloemen voor de campagnecoördinator. 

 

Tim toont een aantal foto’s van de campagne. Hij wil een aantal mensen specifiek bedanken 

en doet dit door hen persoonlijk te noemen. Het was een campagne die draaide op 

appgroepen: campagne kernteam, social media team, verschillende leden, bestuursleden, 

team borden, crowdfunders, planners, stagiaires, kandidaten, de JD, de veteranen, 

raadsleden en wethouders. Iedereen heeft zijn of haar steentje bijgedragen. 

 

Tim heeft een prijs voor het beste campagne gebied. De prijs gaat naar Noord. Het is de wijk 

waar de meeste wijkraadsleden zijn verkozen met D66 als aanduiding. Verschillende actieve 

leden uit Noord nemen de prijs in ontvangst. 

 

Een lid geeft Tim een groot compliment voor de grote inzet voor de campagne. 

 

Een lid haalt boarding day aan, een activiteit uit het verleden die toen nog illegaal was. Men 

vindt de borden tegenwoordig een verrommeling van het stadsbeeld. Hij verzoekt Tim om 

erover na te denken of we nog wel borden moeten ophangen. We moeten het echter ofwel 



met alle partijen allemaal wel of allemaal niet doen. Het is dus een oproep aan de Fractie om 

dit in de Raad te bespreken. Tim geeft aan dat men hier reeds mee bezig is in de Raad.  

 

De Voorzitter heeft nog één decharge te verlenen, namelijk Toon de Voorzitter VPC. Toon 

heeft eerder al een presentatie gegeven over het proces en resultaat van de 

verkiezingsprogrammacommissie. De Voorzitter bedankt Toon voor zijn inzet en verleent 

hem decharge. Er is applaus uit de zaal en er zijn bloemen voor Toon. 

 

● Bedanken gemeenteraadsleden en wijkraad- en gebiedscommissieleden 

 

De Voorzitter geeft het woord aan Fons. De wijkraad- en gebiedscommissieleden zijn eerder 

al in een benauwde borrelruimte bedankt, waar helaas niet iedereen bij aanwezig kon zijn. 

Er is toen uitgebreid stilgestaan bij de verdiensten van de raadsleden, maar we willen dit nog 

een keer doen bij deze gelegenheid. Deze keer alleen zonder in detail te treden. Er is luid 

applaus uit de zaal. Fons bedankt tevens alle wijkraad- en gebiedscommissieleden 

persoonlijk één voor één voor hun inzet. Alle wijkraad- en gebiedscommissieleden krijgen 

luid applaus uit de zaal. 

 

● Verkiezing Algemeen Secretaris 

De Voorzitter geeft aan blij te zijn dat er ondanks de vele wisselingen in het bestuur de 

afgelopen jaren toch twee kandidaten zijn. Er zijn twee kandidaten: Jasper Klasen en Greta 

Vercruyce. De kandidaten krijgen de gelegenheid om zichzelf voor te stellen. 

 

Jasper heeft afgelopen verkiezingen als een teleurstelling ervaren, maar hij werd zo warm 

van de steun betuigende appjes van andere leden dat hij zich toch wil blijven inzetten voor 

de partij. Hij voelt zich fijn in deze groep. Hij ondersteunt het gedachtegoed vanuit het 

diepste van zijn vezels. Deze vacature is een mooie manier om zich in te zetten voor de 

vereniging en deze beter te leren kennen. Daarnaast is het een mooie gelegenheid om zijn 

expertises in te zetten voor de vereniging. 

 

Greta is al lange tijd actief bij de partij. Zij vindt campagne voeren het leukst. Ze is 

kandidaat, omdat ze achter het gedachtegoed staat en de vereniging goed functioneert, 

zowel inhoudelijk als sociaal. In de vacature staat dat secretaris zijn een paar avonden in de 

week vraagt. Aangezien Greta geen wijkraadslid meer is, heeft ze deze tijd beschikbaar voor 

het bestuur. 

 

Een lid vraagt wat de kandidaten een goede secretaris maakt. Jasper heeft een slecht 

handschrift en kan daardoor goed typen. Hij is jurist en kan dus goed omgaan met 

reglementen. Jasper vindt een brede vertegenwoordiging van de vereniging binnen het 

bestuur belangrijk, dus zijn JD achtergrond zou een mooie aanvulling zijn. Greta heeft 

ervaring bij verschillende besturen en een ondernemingsraad. Ze kan strak organiseren en 

plannen. Vanuit haar werkachtergrond is ze goed met teksten. Jasper stelt voor om samen 

secretaris te worden. 

 

Een lid vraagt wat ze beter gaan doen dan de vorige secretaris. Jasper geeft aan dat het 

handhaven van het huidige niveau een redelijk streven is. Iets vaker bij de borrel zijn, zou 

wel kunnen. 

 



Een lid vraagt wanneer we voor het laatst in het Maaspodium zijn geweest. Jasper geeft aan 

dat dit was bij de presentatie van het VP, maar beide kandidaten moeten het antwoord 

verschuldigd blijven. De Secretaris weet uit zijn hoofd op te lepelen dat dit op 21 september 

2021 was. 

 

De Voorzitter wil de kandidaten alvast bedanken voor hun kandidatuur. Iedereen kan het 

stembiljet inleveren tijdens de schorsing.  

 

De Voorzitter schorst de vergadering van 21:10 tot 21:31. 

 

De Besluitvormingscommissie presenteert de uitslag. Er staan 55 personen op de 

aanwezigenlijst en er zijn 55 stemmen uitgebracht. Aangezien er 1 blanco stem is, had een 

gelijkstand mogelijk geweest. Dit is echter niet het geval. Het resultaat is: 

 

1 blanco stem 

22 stemmen voor Jasper 

32 stemmen voor Greta 

 

Daarmee is Greta verkozen als de nieuwe secretaris in het afdelingsbestuur van D66 

Rotterdam. Applaus uit de zaal. 

 

De huidige secretaris zwaait af. Hij kan niet zwaaien, want hij moet typen. Het was slechts 

een jaar, doch een druk jaar met verkiezingen. De Voorzitter bedankt de voormalige 

secretaris voor zijn inzet. Applaus uit de zaal. 

 

● Update Fractie 

 

Fons neemt het woord en stelt de nieuwe fractie voor: Chantal, Ingrid, Joan en Tim. Agnes 

kon er helaas niet bij zijn. Fons heeft twee vragen aan de fractieleden: Wat is je favoriete 

plek in Rotterdam en waar ga je je de komende 4 jaar voor inzetten? 

 

Voor Joan is Bospolder-Tussendijken de favoriete plek in Rotterdam. Zij is hier in de jaren 

zeventig komen wonen vanuit Suriname. Ze komt er nog regelmatig om campagne te 

voeren. Haar tweede favoriete plek is de Kop van Zuid, waar ze nu woont. Ze gaat zich 

bezighouden met de portefeuilles Kunst & Cultuur, Haven, Werk & Inkomen en Onderwijs. 

Deze onderwerpen passen goed bij haar achtergrond en kennis. Gelijke kansen en gelijke 

beloning staan voorop. 

 

Ingrid heeft de portefeuilles Veiligheid, Mobiliteit en Zorg. Haar favoriete plek is de Nieuwe-

Binnenweg. Dit is een hartstikke mooie plek, maar veel te druk met verkeer. Dit soort straten 

wil Ingrid teruggeven aan mensen te voet of te fiets. 

 

Tim zijn favoriete plek vanavond is de Gelredome waar Sparta drie punten heeft gepakt. Zijn 

favoriete plek in Rotterdam is echter het Merwe- en Vierhavensgebied. Zijn portefeuilles zijn 

Bouwen & Wonen, Bestuur en Sport. 

 

Er is gelegenheid voor vragen uit de zaal. De eerste vraag is wat Chantal haar favoriete plek 

is? 



 

Chantal haar favoriete plek is het Maagd van Holland kwartier. Haar portefeuilles zijn 

Bouwen & Wonen, Buitenruimte en Duurzaamheid. 

 

Een lid vraagt vanuit themagroep Digitalisering wie deze in de portefeuille gaat krijgen. Dit is 

Agnes. 

 

Een lid vraagt waarom armoedebestrijding, het thema van de komende vier jaar, niet als 

aparte post is. genoemd. Dit is echter wel het geval, deze is van Agnes. 

 

Een lid vraagt wat de fractie gaat doen om de democratisering, betrokkenheid en opkomst te 

vergroten. In het verlengde van deze vraag, merkt een ander lid op dat D66 een relatief 

hoge gemiddelde leeftijd heeft ten opzichte van andere partijen in Rotterdam, terwijl D66 van 

oudsher een jongeren- en studentenpartij is. Hoe gaan we ervoor zorgen dat we deze niet 

(nog meer) kwijtraken bij de volgende verkiezingen? We zijn nu al een derde van de 

studentenkiezers verloren. 

 

Joan benadrukt dat dit een gezamenlijke verantwoordelijkheid is van fractie en leden. Tim 

geeft aan dat er in de komende week vanuit de Raad een onderzoek wordt ingesteld hoe 

deze lage opkomst heeft kunnen gebeuren. Het lid geeft aan dat Rotterdam van de G40 

samen met 7 andere steden als enige geen twintigers in de raad heeft. Andere partijen als 

Groenlinks, Volt en Bijeen doen dit beter. Chantal geeft aan dat deze partijen absoluut 

energie brengen met deze jonge mensen. Zo worden er nieuwe onderwerpen 

geïntroduceerd. Onze fractieleden hebben nu eenmaal de leeftijd die ze hebben. Daar valt 

niet veel aan te veranderen. Het zal vooral moeten komen vanuit het betrekken van jonge 

leden, JD, jongeren en studenten. Chantal staat open voor ideeën en input vanuit deze 

groepen. Een lid geeft aan dat politiek een ervaring vak is. Hij vindt het soms spannend als 

jonge mensen in het vak treden en dan binnen twee jaar opbranden. Een ander lid merkt op 

dat we wel veel jonge wijkraadsleden hebben, zelfs het jongste wijkraadslid van Rotterdam. 

Jonge mensen moeten zich wel kandidaat durven stellen. We kunnen als partij meer de wijk 

in om te kijken welke punten belangrijk zijn voor jongeren.  

 

Een lid vraagt tussendoor hoe wij als D66 Rotterdam ervoor gaan zorgen dat 

Rotterdammers weer vertrouwen krijgen in de politiek. Een gebrek aan vertrouwen heeft hij 

veel gehoord tijdens de campagne. Hoe gaan we naast groene plannen andere plannen 

voor hen bedenken. 

 

De voorzitter van de LAC merkt op dat de discussie over een gebrek aan jonge mensen aan 

de diversiteitsdiscussie raakt. Er zijn verschillende jonge mensen op een goede plek gezet 

om stemmen te trekken. Dit is echter niet gebeurt. Zij hebben niet zo veel stemmen 

getrokken als gehoopt. Een lid geeft aan dat inhoudelijke binding met thema’s van jonge 

mensen iets anders is dan zelf jong zijn. Wat gaat de fractie op dat gebied doen? 

Joan geeft aan dat we er een opgave aan hebben om te inventariseren wat deze groep. We 

moeten er gezamenlijk met de vereniging naar kijken. We moeten in ieder geval zorgen dat 

we zichtbaar zijn in de stad. Een lid doet een voorstel om bij de borrel na de AAV te mengen 

tussen jong en oud om elkaar te leren kennen en de nieuwe mensen mee te nemen bi 

onbekende zaken als de LAC. Dit idee wordt met enthousiasme door de zaal ontvangen. 

 



Chantal geeft een update over de verkiezingsuitslag en onderhandelingen. Daarnaast geeft 

zij antwoord op vragen van de leden. De voorzitter licht toe dat de fractie met het 

coalitieakkoord terug komt bij de afdeling om dit toe te lichten als het rond is. 

 

● Vragen aan Bestuur 

 

Een lid vraagt of er nog een ‘voor-congres’ komt in voorbereiding op het landelijke congres 

om moties te schrijven. Er staat geen AAV gepland voor het congres, dus leden zullen zelf 

handtekeningen moeten verzamelen. Het proces rond moties vindt ook online plaats in 

MijnD66. Een ander lid geeft aan dat het een idee is om een motie-avond te houden om 

mensen te helpen met het schrijven van een goede motie. 

 

Een lid wil graag een groep mensen bij elkaar roepen die bestaat uit mensen die bekend zijn 

met social media om te communiceren zoals jongeren dit doen, maar ook om de mensen die 

nu in de kou staan een luisterend oor hebben. Het lid zou dit vinden laten blijken dat we er 

voor iedere Rotterdammer zijn. De Voorzitter biedt aan één op één verder te praten over dit 

idee. 

 

Een lid komt terug op een eerdere toezegging dat hij notulen wil zien over het minimum 

aantal kandidaten dat op een geldig stembiljet moest staan bij de interne verkiezing voor de 

kandidatenlijst voor de gemeenteraadsverkiezingen. Dit waren er 10 terwijl in de handleiding 

voor kandidaten 15 stond. Het lid wil notulen van de AVC zien voor de verkiezingsevaluatie. 

Vanuit de AVC wordt aangeboden om hierover in gesprek te gaan met het betreffende lid. 

 

Een lid wil graag aandacht voor de actuele ontwikkelingen rond #metoo in de partij en de 

wijze waarop D66 een veilige omgeving kan garanderen. De Voorzitter refereert naar de 

berichtgeving in de landelijk media, waarbij ook een Rotterdams geval naar voren is 

gekomen. Deze zaak is destijds onderzocht en er zijn destijds excuses aangeboden. 

(aanvullen Marcel) 

 

Een ander lid vraagt of we nog een gesprek kunnen hebben hoe we omgaan met dit 

onderwerp. Hoe kunnen we deze discussie goed voeren, bijvoorbeeld op het congres. Nadia 

is aanwezig om namens het Landelijk Bestuur de situatie toe te lichten. 

 

Een lid geeft aan dat het goed is om een aparte avond te organiseren over dit onderwerp en 

omgangsnormen, omdat er nu niet lang genoeg stil bij kan worden gestaan. 

 

● Decharge Besluitvormingscommissie 

 

De Voorzitter verleent de Besluitvormingscommissie decharge. De 

Besluitvormingscommissie wordt bedankt en krijgt applaus uit de zaal. 

 

● Sluiting 

 

Voordat de vergadering wordt gesloten worden er nog bloemen uitgereikt. 

 

De voorzitter sluit om 22:59 de vergadering. 


